

JHYPS 智能型数控液压扳手专用泵

JHYPS intelligent CNC hydraulic wrench pump



1. 智能型数控液压扳手专用泵具有良好的人机对话面板，可选择中文或英文界面；
2. 适用于各类各型液压扳手，不受生产厂家限制，具有良好的通用性能；
3. 傻瓜式操作模式，不需要专门的操作人员，一般人员经过短暂的培训，都能够熟练掌握操作方法；
4. 选择合适的液压扳手型号及压力，就可以输出额定的扭矩，达到设定的扭矩或拆松螺母后，系统自动停止工作，同时蜂鸣器发出提示音，适应在嘈杂的环境下工作；
5. 可在操作面板或遥控手柄上操作液压扳手按照自动模式或手动模式工作，方便快捷；
6. 具有补偿和微调功能，能够对微小扭矩要求作出调整和补充。
7. 带强制风冷系统，能够连续长时间工作。

型号 Model : JHKLW-A.I.

技术参数 Technical parameters

最大压力 (Bar) Maximum pressure	700
最大流量 (L/min) Maximum flow	8.3
遥控线 (米/标准配置) Remote Cord (m / standard configuration)	4
电 源 Power supply	220V 50Hz
含油重量 (kg) Oil-bearing weight	45
外形 (长×宽×高) Shape (length × width × height)	612 × 250 × 500

1. An intelligent CNC hydraulic wrench dedicated pump has good man-machine dialogue panel, can choose Chinese or English interface;
2. Applicable to all types of various types of hydraulic wrenches, unaffected by the manufacturer, has a good general performance;
3. Fool mode of operation, does not require a dedicated operating staff, general staff after a brief training, are able to master the methods of operation;
4. Select the appropriate hydraulic wrench models and pressure, you can output the rated torque, set torque or demolition nut, the system automatically stops working at the same time the buzzer tone, to adapt to work in a noisy environment;
5. On the operation panel or the remote control handle to operate the hydraulic wrench in accordance with the automatic or manual mode, and convenient;
6. Compensation and fine-tuning can make adjustments and additions to the small torque requirements.
7. With forced air cooling system, capable of continuous working long hours.



中文界面



英文界面

